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PREDSTAVUJEME BRETTA FINDLAYHO
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SAMUEL HLAVAJ

Ohúrili ma belasí fanúšikovia

Inžinier s hokejovým menom Hlasy z Tehelného poľa

Slovanisti vo svete
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Na Slovane je nám už niekoľko rokov jasné, že obyčajný hokejový 
zápas zďaleka nestačí, aby si fanúšik v konkurencii ďalších 
lákadiel trávenia voľného času v Bratislave vybral práve návštevu 
Zimného štadióna Ondreja Nepelu.

Aj preto sa snažíme z domáceho zápasu urobiť čo najlepší 
jedinečný zážitok a sprostredkovať také emócie, kvôli ktorým sa 
k nám fanúšikovia vrátia opakovane. Nemôžeme Vám žiaľ zaručiť, 
že Slovan vyhrá každý zápas. Vieme Vám však garantovať iné 
zážitky:

OBČERSTVENIE
Na Zimnom štadióne Ondreja Nepelu je 12 bufetov s pestrou škálou občerstvenia. 
K hokejovému zápasu neodmysliteľne patrí klobáska a čapované pivo, 
ale sortiment je oveľa väčší a nezabúda ani na detského diváka.

FANSHOP
Vo fanshope zo strany ul. Odbojárov zoženiete dresy, mikiny, tričká, šály, šiltovky, 
ale aj mnoho iných menších suvenírov, ktoré Vám budú pripomínať hokejový večer 
na Slovane. V ponuke sú novinky z kolekcie 2023/24 a prichádzajú prvé vecičky 
zo zimnej kolekcie.

MASKOT HARVY
Orol Harvy je pevnou súčasťou domácich zápasov Slovana už od jesene 2013. 
Nepokazí žiadnu zábavu, jeho tanečné i gymnastické výkony sú na úrovni profíkov. 
Neodmietne žiadnu žiadosť o selfie a dokonca sa s ním môžete dohodnúť aj na 
pozvaní na svoju narodeninovú párty.

SLOVAKIA CHEERLEADERS
Naši „anjelici“ sa nedávno premenovali, ale naďalej zostávajú najpôvabnejšími 
účastníkmi našich zápasov. Ak túžite po ich blízkosti, vyberajte si pozdĺžne 
sektory A, kde počas zápasu tancujú na schodoch. A nebojte sa k nim pripojiť, z 
nosa Vám určite neodhryznú!

PRESTÁVKOVÉ SÚŤAŽE
Prestávky na Slovane nie sú iba o pive a klobáske. Počas nich môžete sledovať 
súťaže v hokejových zručnostiach na ľade alebo prevetrať svoje vedomosti o 
histórii i súčasnosti Slovana v Niké kvíze.

KOTOL VERNÍ SLOVANU
Oblúk v sektore B6 je už roky miestom, kde sa schádzajú najvernejší 
fanúšikovia. Udávajú tempo a atmosféru v celej aréne, nadväzujú pritom na 
najlepšie tradície legendárneho céčka. Pridať sa môže každý, podmienky 
a ponuku zľavnených vstupeniek do „kotla“ sa dozviete na adrese: 
fanklubvs@gmail.com.

PREDZÁPASOVÝ CEREMONIÁL
Na Slovan sa oplatí prísť včas a neodchádzať dve minúty pred koncom kvôli 
výjazdu z garáže. Pred začiatkom zápasu tak stihnete jumbotron intro, klubovú 
hymnu od Hexu a nástup úvodnej formácie na ľad. A ak Slovan zvíťazí, po zápase 
si spolu užívame tradičnú ďakovačku „Vstaňte, keď ste belasí!“

FANDI AKO EXPERT
Ak máte radi pivo, doprajte si počas zápasu v aréne dva Staroprameny. Pri kúpe 
automaticky dostanete stieracie žreby, medzi ktorými je hneď niekoľko výherných. 
Vyhrať môžete ďalšie pivo zdarma alebo dve voľné vstupenky na najbližší zápas.

 
ŠKOLA IDE NA SLOVAN
Na domácich zápasoch, kde nie je vypredané, vždy strážime pár desiatok voľných 
vstupeniek pre školské alebo športové kolektívy. Za posledných 10 rokov takto 
prišlo na Slovan vyše 11 tisíc detí z viac ako 50 škôl Bratislavského kraja. Môžete 
byť už najbližšie medzi nimi, stačí nás kontaktovať na: sutaz@hcslovan.sk

SIEŇ SLÁVY SLOVENSKÉHO HOKEJA, 
SLOVANA A ONDREJA NEPELU
Opäť je späť v pôvodných vitrínach za sektormi A6, A7 a A8. Podstatná časť 
expozície je venovaná členom Siene slávy slovenského hokeja, ako aj najväčším 
úspechom reprezentačného mužstva. Okrem unikátnych exponátov zo zbierok 
Slovenského športového a olympijského múzea, medzi ktorými nechýbajú 
autentické dresy, korčule, rukavice alebo hokejky, púta na prvý pohľad pozornosť 
replika víťaznej trofeje za titul majstrov sveta z roku 2002. V dvoch vitrínach za 
sektorom A8 našli svoje miesto aj vybrané klubové exponáty zo zbierok Slovana, 
resp. konkrétnych hráčov Slovana.

P R E Č O  S A  O P L AT Í  P R Í S Ť  N A  H O K E J O V Ý  S L O V A N

NEHRÁME LEN HOKEJ
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BROWN 
CHRIS

NARODENÝ 
 03. 02. 1991

TEXAS USA
VÝŠKA: 190 CM

HMOT.: 97 KG

Ú T O Č N Í K

#11

ROMANČÍK 
LADISLAV

NARODENÝ 
26.01.1996

SKALICA
VÝŠKA: 195 CM

VÁHA.: 97 KG

O B R A N C A

#41

GACHULINEC
DANIEL

NARODENÝ 
16. 02. 1994

POVAŽ. BYSTRICA
VÝŠKA: 177 CM

VÁHA.: 74 KG

O B R A N C A

#48

SERSEN 
MICHAL

NARODENÝ 
28. 12. 1985

GELNICA
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 101 KG

O B R A N C A

#8

GODLA 
DENIS

NARODENÝ 
04.04.1995
KEŽMAROK 

VÝŠKA: 180 CM
HMOT.: 81 KG

B R A N K Á R

#30

COREAU 
JARED 

NARODENÝ 
05. 11. 1991
PERTH, CAN 

VÝŠKA: 197 CM
HMOT.: 100 KG

B R A N K Á R

#34

O B R A N C A

LALONDE  
SHAWN

NARODENÝ 
10.03.1990

OTTAWA, CAN 
VÝŠKA: 185 CM

HMOT.: 93 KG#7

MAIER 
PATRIK

NARODENÝ 
06. 11. 1996
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 87 KG

O B R A N C A

#43

BAROŠ 
SAMUEL

NARODENÝ:
10.02.1994
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 83 KG

B R A N K Á R

#25

BEŇO 
MICHAL

NARODENÝ 
15. 11. 2001
BRATISLAVA

VÝŠKA: 188 CM
HMOT.: 75 KG

O B R A N C A

#73

KORENČÍK 
MAREK

NARODENÝ 
19.07.1999

ŽILINA
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 91 KG

O B R A N C A

#24

GOLIAN 
ANDREJ

NARODENÝ 
07. 03. 2001

BANSKA BYSTRICA 
VÝŠKA: 192 CM

HMOT.: 82 KG

O B R A N C A

#98

H C  S L O V A N  B R AT I S L A V A

TIPOS EXTRALIGA 
2023/24
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FOMINYKH
DANIIL

NARODENÝ 
12. 03. 1998

UFA, RUS
VÝŠKA: 185 CM

HMOT.: 75 KG

Ú T O Č N Í K

#88

ŽITNÝ 
ROMAN

NARODENÝ 
30. 09. 1997

BRATISLAVA
VÝŠKA: 177 CM

HMOT.: 83 KG

Ú T O Č N Í K

#86

RANFORD 
BRANDON

NARODENÝ 
03. 05. 1992

LAHR DEU CAN
VÝŠKA: 178 CM

HMOT.: 93 KG

Ú T O Č N Í K

#95

LUKOŠÍK 
ADAM

NARODENÝ 
06. 02. 2002

PREŠOV
VÝŠKA: 183 CM

HMOT.: 80 KG

Ú T O Č N Í K

#70

TAKÁČ
SAMUEL

NARODENÝ 
03. 12. 1991

POPRAD
VÝŠKA: 184 CM

HMOT.: 92 KG

Ú T O Č N Í K

#49

ŠILLE 
TIMOTEJ

NARODENÝ 
22. 06. 1995

BRATISLAVA
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 95 KG

Ú T O Č N Í K

#55

PREISINGER 
MIROSLAV

NARODENÝ 
03. 02. 1991
BRATISLAVA

VÝŠKA: 184 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#63

WEREK 
ETHAN

NARODENÝ 
07. 06. 1991

MARKHAM CAN
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 96 KG

Ú T O Č N Í K

#61

FINDLAY 
BRETT 

NARODENÝ 
 13. 10. 1992

SAULT STE MARIE CAN
VÝŠKA: 193 CM

HMOT.: 86 KG

Ú T O Č N Í K

#19

MINÁRIK 
JAKUB

NARODENÝ 
 06. 07. 2000

TOPOĽČANY
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 95 KG

Ú T O Č N Í K

#20

PECARARO 
LIAM

NARODENÝ 
 06.04.1996

CANTON, MA, USA
VÝŠKA: 180 CM

HMOT.: 74 KG

Ú T O Č N Í K

#39

TÖRÖK
TOMÁŠ

NARODENÝ 
18. 06. 1995

MARTIN
VÝŠKA: 187 CM

HMOT.: 90 KG

Ú T O Č N Í K

#26

MASNICA 
PATRIK

NARODENÝ 
27. 03. 2005

MARTIN
VÝŠKA: 184 CM

HMOT.: 80 KG

Ú T O Č N Í K

#32

PETRÁŠ 
SAMUEL 

NARODENÝ 
11. 05. 1995
BRATISLAVA

VÝŠKA: 187 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#28

POIRIER 
ÉMILE

NARODENÝ 
14. 12. 1994

MONTREAL, CAN
VÝŠKA: 188 CM

HMOT.: 89 KG

Ú T O Č N Í K

#27
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Tomáš pochádza z hokejovej rodiny. Jeho priezvisko je snáď každému hokejovému 
fanúšikovi dobre známe, keďže Tomášovým otcom nie je nikto iný ako Jaroslav Török, 
dlhoročný hráč HKM Zvolen a dvojnásobný majster Slovenska. 

INŽINIER 
S HOKEJOVÝM MENOM
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TO M ÁŠ  PO C HÁDZA  Z  HOKEJOVEJ  ROD INY.  JEHO  PR IEZV ISKO  JE  SNÁĎ  KA ŽDÉMU HOKEJOV ÉMU FA NÚŠIKOV I  DOBRE  ZNÁ ME. . .

Dvadsaťsedemročný útočník Tomáš Török si svojimi poctivými výkonmi vypýtal 

zmluvu na ďalšiu sezónu 2023/2024.

Tomáš pochádza z hokejovej rodiny. Jeho priezvisko je snáď každému hokejovému 

fanúšikovi dobre známe, keďže Tomášovým otcom nie je nikto iný ako Jaroslav Török, 

dlhoročný hráč HKM Zvolen a dvojnásobný majster Slovenska. Nebolo pochýb, že 

Tomáš pôjde v otcových stopách.

„Tým, že otec aktívne hrával, hokej ma chytil prakticky okamžite. Nakoľko som 
všetko nasával z veľkej blízkosti, veľmi ma to vtiahlo. Taktiež som bral otca ako 
môj hokejový vzor. “ Mladý Tomáš vyrastal na martinskom sídlisku Ľadoveň, rovnako, 

ako kedysi legenda hokejového Slovana Zdeno Cíger.

Tomáš Török (nar. 18.6. 1995, Martin) začal svoju hokejovú kariéru v rodnom Martine. 

Po odchode z Martina, ešte v juniorskom veku, pôsobil v pražskej Slavii, kde bol 

najlepším strelcom mužstva. Ešte predtým si v sezóne 2012/13 vyskúšal juniorsku 

súťaž v zámorí (Quebec Major Junior), počas ktorej vystriedal tri rôzne kluby. „Do 
Kanady som odišiel na rozhraní 16-17 rokov.  Hral som tam proti najlepším 
juniorom sveta. Bola to výborná hokejová, ale aj životná skúsenosť. Určite to 
každému mladému hráčovi odporúčam. Po tomto roku som sa vrátil do juniorky 
Slávie, kde som už predtým v mládeži pôsobil a darilo sa mi.“

Debut medzi dospelými prišiel pre dobre korčuľujúceho útočníka v sezóne 2014/15 

v materskom klube MHC Martin. „Bolo to niečo, o čo sa človek dlhý čas usiluje. 
Pred plnými martinskými tribúnami sme nastúpili proti Popradu. Pamätám si, že 
fanúšikovia v tom zápase prvýkrát v živote skandovali moje meno. Ostane to v 
pamäti naveky.“

Hráč so zmyslom pre tímové poňatie hry pôsobil vo svojej kariére vo viacerých 

extraligových kluboch – Poprad, Nové Zámky, Zvolen, Banská Bystrica, Detva, 

Michalovce. Ponuka zo Slovana ho príjemne prekvapila, z minuloročného výsledku 

mužstva však prevláda sklamanie. „Najlepšie tímy hrajú hokej v apríli. Nám sa to 
minulú sezónu nepodarilo, ešte stále prevláda veľké sklamanie. Tento rok sa to 
chystáme jednoznačne napraviť. “

Otec slovanistického útočníka Jaroslav Török pracuje v štruktúre zvolenského 

klubu ako videoanalytik. V extraligových zápasoch tak ‘’nastupujú’’ proti sebe otec 

so synom. S otcom sa však na tému hokeja počas sezóny nerozprávajú. „Otec je 
s hokejom v dennodenom kontakte. Ako videoanalytik v konkurenčnom tíme má 
svojej práce až až. On si rieši svoj tím, ja ten svoj. Keď som bol mladší, jeho 
postrehy som si vždy rád vypočul. “

TOMÁŠ TÖRÖK - INŽINIER 
S HOKEJOVÝM MENOM
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Tomáš sa radí k inteligentným hráčom na klzisku, inak to nie je ani v súkromnom 
živote, v ktorom nenecháva nič na náhodu. „Vyštudoval som Technickú univerzitu 
vo Zvolene, odbor ekonomika a manažment. Predtým som študoval na obchodnej 
akadémii. Rád by som si po kariére vyskúšal viacero vecí. Možno by ma bavilo 
pracovať pre nejakú športovú značku.“ dodáva čerstvý inžinier.

KEBY SI ŽIL 
V IDEÁLNOM 
SVETE...,
ČO BY BOLA TVOJA NAJBLIŽŠIA KÚPA? 
„Obzerám sa po novom aute."

KAM BY SI CHCEL ÍSŤ NA DOVOLENKU? 
„Cesta okolo sveta.“

S AKOU OSOBNOSŤOU BY SI SA CHCEL 
STRETNÚŤ? 
„Dalajláma.“

NA AKOM AUTE BY SI CHCEL JAZDIŤ? 
„V poslednej dobe sa mi veľmi zapáčila značka 
Mercedes.“

AKÉ JEDLO BY SI SI NAJRADŠEJ 
OBJEDNAL? 
„Špeciality z Phong Nam z Miletičky.“

KTORÚ TROFEJ BY SI CHCEL VYHRAŤ? 
„Olympijské zlato v ľadovom hokeji.“

STRANA 9
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H L A V N Ý  T R É N E R  J Á N  L I P I A N S K Y  H O D N O T Í  Ú Č I N K O V A N I E  M U Ž S T V A  V  T I P O S  S H L

MODRÉ KRÍDLA AKO IDEÁLNY 
MEDZIKROK MEDZI JUNIORSKYM 
A DOSPELÝM HOKEJOM
Bývalý skvelý útočník HC SLOVAN Bratislava Ján Lipiansky 
(499 zápasov, 425 bodov, 9 sezón medzi rokmi 1992 a 2013) 
je spolu so svojím asistentom Tomášom Slovákom pri rezervnom 
tíme Slovana druhý rok. So športovým manažérom Rostislavom 
Dočekalom mladému mužstvu zámerne naordinovali náročnú letnú 
prípravu s ťažkými súpermi z druhej najvyššej českej súťaže, 
z ktorých viacerí sa netaja ambíciami zabojovať o postup do českej 
extraligy. Aj keď výsledkami dieru do sveta neurobili, skúsenosti 
z náročných zápasov sa vyplácajú.
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„Zámerne sme chceli začať sezónu ťažkými zápasmi. Prvý rok v lige 
bol pre mužstvo zoznamovací, ale v druhej a tretej sezóne by sme už 
mali byť schopní zdolávať aj takýchto súperov. Príprava bola náročná 
po mentálnej aj fyzickej stránke. Pre niektorých to bol doslova šok. 
Ale z dobrej prípravy sme ťažili v úvodnej fáze Tipos SHL. Aj s vekovým 
priemerom necelých 22 rokov sme boli schopní konkurovať silnejším a 
skúsenejším mužstvám. Výhodou bolo, že sme pomerne konsolidovaní, 
medzi sezónami neboli zase až také veľké pohyby v hráčskom kádri. 
Štruktúra, ktorú sme si nastavili, držala. Bolo to vidieť na výsledkoch 
ako aj predvedenej hre.“

Prioritou Modrých krídiel nie je dominovať v tabuľke Tipos SHL, ale na 
druhej strane, keď taká príležitosť je, tak prečo nie. Niektorí chlapci sú v 
tomto mužstve už druhú sezónu. 

„V prvej štvrtine sme šliapali výborne. Neskôr nás trochu obmedzili 
zranenia a vynútené pohyby v hráčskych kádroch A mužstva, ale aj u 
nás. Postupne sme v tabuľke trochu klesli. Prakticky stále hráme bez 
prvej formácie z minulej sezóny. Zranení sú Fetkovič, Lipiansky, hore 
išli Masnica a Preisinger. Problémy mali aj Jasenec alebo Marcinko. 
Nič sa nedeje, šancu dostali iní. Som spokojný, že s takým mladým 
mužstvom sme tam, kde sme. Verím, že sa cez repre prestávku znovu 
dáme dokopy a budeme pokračovať v dobrej práci. Vždy je šanca robiť 
veci ešte lepšie.“ 

Modré krídla majú už za sebou trojzápasový trip s dlhým cestovaním. 
V priebehu jedného týždňa odohrali aj štyri zápasy. Chalani to fyzicky 
zvládli, keďže hra krídiel je založená na dobrom korčuľovaní. V tomto 
smere farma Slovana nadväzuje na vlaňajšiu sezónu.

„Snažíme sa však častejšie obmieňať tempo hry, reagovať na fakt, že 
aj samotná liga sa mení a vyvíja. Niekedy hráme ofenzívnejšie, inokedy 
preferujeme defenzívnejší systém. Pointou zostáva, že sa snažíme 
veľa korčuľovať a hrať aktívny hokej na oboch stranách ľadovej plochy. 
Vyžaduje si to dobré čítanie hry a realizáciu jednotlivých herných 
činností vo veľkej rýchlosti. Pritom sa ľahko urobí nejaká tá chyba 
a prepadáme. Tým, že mužstvo je extrémne mladé, stane sa nám, že 
jeden zápas odohráme fantasticky a o pár dní sa tomu istému mužstvu 
zápas vôbec nevydarí. Nemáme ešte konzistentnú výkonnosť. Väčšiu 
stabilitu a konzistentnosť očakávam od decembra, podobne ako vlani. 
Ale už teraz dokážu chlapci odohrať výborný zápas, v ktorom papierovo 
silnejšieho súpera k ničomu nepustia, hru majú pod kontrolou.“ 

Úlohou farmy je pripravovať hráčov na štýl hokeja, ktorým sa chce klub 
prezentovať v prvom rade prostredníctvom svojho A mužstva. Základná 
vízia klubu by mala zostať zachovaná, aj keď príde k zmene trénerov, ako 
to nedávno postihlo Slovan. Samozrejme, každý tréner prinesie so sebou 
niečo nové. 

Popri dobrom postavení v tabuľke je ďalším merateľným kritériom 
úspešnosti projektu Modrých krídiel počet hráčov, ktorých pripraví pre 
extraligu. Slovan je v tomto smere samozrejme mimoriadne náročný 
klub, možno najťažší v celej extralige. Od áčka sa očakáva neustály boj 
o špicu. Ak Slovan trikrát prehrá, je obrazne povedané, po akomkoľvek 
‚developmente‘. Slovan je pod neustálym tlakom výsledkov, fanúšikov, 
médií. 

„Každý mladý hráč sa oveľa lepšie rozvíja v mužstve, ktorému sa 
darí. Naši chalani však pracujú veľmi dobre a viacerí majú reálnu 
šancu naskočiť do extraligového hokeja, len s nimi treba mať trochu 
trpezlivosti. Je to proces. Môj názor je, že by mali postupne dostať 
šancu v áčku, ale nie napríklad iba po prehratom zápase ako dôsledok 
nejakej zmeny koncepcie hry.“

Podľa Jána Lipianskeho sa Tipos Slovenská hokejová liga neustále 
zlepšuje najmä od momentu, kedy sa rozhodlo o priamom postupe a 
zostupe. Do posledného zápasu sa hrá o všetko, o postup do play off, 
o účasť v barážovom predkole, ako aj o udržanie. Každý zápas je ťažký.

„Je to výborná súťaž pre mladých hráčov. Nastupujú v nej často proti 
nedávnym extraligovým hráčom. Liga má svoju kvalitu, sú v nej kvalitné 
a ťažké zápasy, išla výkonnostne hore a najmä pre mladých hráčov je to 
vynikajúci medzistupeň medzi juniorkou a etablovaním sa v seniorskom 
hokeji. Povedzme si úprimne, hrať extraligu priamo z juniorky je pre 
väčšinu mladých chalanov bez šance, v Slovane určite. Na veľa 
veciach sa dá v krídlach pracovať, vidíme to každodenne na tréningoch 
pri prechode juniorov do nášho tímu. Máme tu hráčov, ktorí dominujú 
v juniorke, ale medzi dospelými sa to jednoducho nedeje, pretože u 
dospelých musia hrať viac v defenzívnej zóne, v ktorej vôbec nehrajú v 
juniorke. Zrazu proti ním stoja silnejší hráči, viac sa hrá do tela, majú 
menej priestoru na ľade, hra je organizovanejšia. Mladí chlapci majú 
skvelú príležitosť to v krídlach zažiť, vidieť a uvedomiť si veci. Krídla sú 
preto ideálny medzikrok medzi juniorskym a dospelým hokejom.“ 
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AUTOR TEXTU: Boris Vanya a Milan Vajda  (z novej knihy „My sme Slovan: Sto príbehov o najznámejšom slovenskom hokejovom klube“)

NEZABUDNUTEĽNÝ FERKO
František Štamberský je legenda nielen pre hokejových, ale aj futbalových 
fanúšikov z hlavného mesta. S mikrofónom prežil vyše šesťdesiat rokov! Na 
Slovane ohlasoval góly Golonku, Nedomanského, bratov Šťastných, Rusnáka, 
Pašeka aj Cígera.
Pochádzal z Prievozu, venoval sa viacerým športom, bol volejbalový rozhodca. 
K hokeju sa dostal náhodou, spoza volantu. 

„Otec si robil autoškolu a inštruktorom bol vtedy známy hokejový rozhodca 
Michal Bucala. Ten otca presvedčil, že keď rozhoduje volejbalové zápasy, 
mohol by aj hokejové. Vedel korčuľovať, takže od nápadu k jeho uskutočneniu 
nebolo ďaleko,“ vysvetľuje Roman Štamberský, Františkov syn a dlhoročný 
hokejový funkcionár. 

Hokej sa stal pre Františka Štamberského doživotnou vášňou. Rozhodoval zápasy 
Slovenskej národnej hokejovej ligy a keď na Slovane zháňali hlásateľa, spĺňal 
predpoklady. Vyučený typograf mal kultivovaný prejav a široký rozhľad. „V práci sa 
zároveň vzdelával. Väčšinu z toho, čo vzniklo v tlačiarňach, noviny či knihy, aj 
prečítal,“ vysvetľuje syn Roman.

MIKROFÓNOM OVLÁDAL AJ CÉČKO
Na zápasoch Slovana sa František Štamberský postupne neobmedzil len na 
oznamovanie trestov či zmeny skóre. Často vycestoval s mužstvom aj na stretnutia 
u súpera, aby na najbližšom domácom zápase ponúkol fanúšikom svoje postrehy a 
hodnotenia. 

Po cenné rady si zvykol zájsť ku skúseným rozhlasovým reportérom Márii Zavarskej 
či Gabovi Zelenayovi. Keďže mal celý život blízko k hudbe, k práci hlásateľa pridal aj 
funkciu dídžeja. 

„Časom už bol známy a získal si rešpekt publika. Mikrofónom dokázal ovládať aj 
legendárne céčko, zdroj búrlivej atmosféry. Keď bolo treba, vedel ho upokojiť, 
alebo naopak, naštartovať. A keď už nestačil jeho hlas, neváhal medzi fanúšikov 
osobne vybehnúť,“ dodáva Roman Štamberský.

Roky pribúdali, no pán František sa snažil držať krok s dobou. Prihlásil sa na univerzitu 
tretieho veku a kúpil si počítač, na ktorom si potom chystal svoje typické komentáre. 

Aj v dôchodkovom veku bol veľmi aktívny. Neznášal samotu. Rád chodil medzi ľudí 
a debatoval s nimi. Najviac na športové témy. A o práci hlásateľa, ktorá ho pohltila. 
„Mikrofón by som nevymenil za nič na svete. Je to môj život,“ zvykol vravieť. So 
Slovanom sa lúčil až v osemdesiatke, v roku 2006. „To boli časy. V hľadisku 11 tisíc 

HLASY 
Z TEHELNÉHO POĽA
Príjemný podvečer vážení športoví priatelia, zaujmite svoje miesta, ligové stretnutie sa začína! 
Komu patria tieto slová? Desaťročia boli alebo stále sú neodmysliteľnou súčasťou hokejovej 
atmosféry na Slovane. Nechýbali alebo nechýbajú takmer na žiadnom domácom zápase. Napriek 
tomu si mnohí fanúšikovia k nim nedokážu priradiť tvár. Ich poznávacím znamením je totiž - hlas.
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divákov, štadión praskal vo švíkoch a v jeho útrobách dunela pesnička Karola 
Duchoňa 'Slovan je lepší.' Na to sa nedá zabudnúť. To bola sila,“ spomínal v roku 
2019 v rozhovore pre agentúru SITA.

Jeho hlas znel na bratislavskom štadióne aj pred zápasmi majstrovstiev sveta 1992. 
A nechýbal ani na šampionáte v roku 2011, ktorý hostila Bratislava s Košicami - už nie 
ako hlásateľ, ale ako dobrovoľník, najstarší zo všetkých. Na starosti mal prevádzku 
posilňovne na štadióne Ondreja Nepelu. „Chodia sem hráči všetkých tímov, aby sa 
zregenerovali. Je paráda, vidieť ich tak zblízka,“ pochvaľoval si.

PETRŽALKA DO TOHO!
V 90. rokoch oslovili Františka Štamberského s ponukou na prácu hlásateľa aj z 
futbalového klubu FC Petržalka. Odvtedy pravidelne chodieval v tradičný nedeľný 
termín na štadión za Starým mostom. Už vtedy predpovedal mužstvu svetlú budúcnosť 
a nemýlil sa. S Petržalkou zažil titul v slovenskej lige, pamätné ťaženie v Lige majstrov, 
ale aj pád, zánik a opätovný návrat na futbalovú scénu. 
Pre fanúšikov sa stal priam kultovou postavou, jeho podobizeň dnes nájdete na 
klubových tričkách. 

„Nevedel si predstaviť, že by v nedeľu chýbal na zápase a keď naň zo zdravotných 
dôvodov nemohol ísť, ťažko to niesol,“ vraví syn Roman. S futbalovou Petržalkou 
vydržal do konca života, na štadióne hlásil ešte tri týždne pred smrťou. 

František Štamberský zomrel 14. októbra 2019 vo veku 93 rokov. Za dlhoročnú prácu 
ho ocenili Zlatým odznakom SZĽH, aj Cenou Klubu fair play Slovenského olympijského 
a športového výboru.

OTEC STANISLAV
Po Štamberskom sa na niekoľko rokov stal hlasom hokejového Tehelného poľa Stano 
Gális. Skúsený moderátor a komentátor mal v tom čase za sebou niekoľkoročnú prax v 
rôznych médiách. Poznali ho poslucháči Rock FM rádia, Rádia Slovensko, komentoval 
rôzne športy v RTVS aj Digisporte. Medzi športovcami mal prirodzene veľa kamarátov, 
jeden z nich ho priviedol na Nepelov štadión. 

„Jedného pekného dňa ma oslovil Robo Pukalovič, či by som neskúsil hlásiť aj 
hokej. Priznávam, že hokej a štrikovanie som dovtedy nemoderoval. Bola to výzva 

a som rád, že ‚Džugala‘ ma vtedy ukecal,“ spomína Stano na chvíľu, keď sa dostal k 
moderovaniu zápasov na Slovane. 

Do hlásenia zápasov dal svoj vlastný štýl a kúsok svojho ja. Vadilo mu, že na väčšine 
štadiónov bolo v tom čase hlásenie nudné, neosobné a anonymné. U Stana Gálisa pri 
jeho hlbokom charakteristickom hlase a zmysle pre humor a recesiu také byť nemohlo. 
Do športových stánkov na Slovensku priniesol tak trochu juhoamerický vášnivý štýl 
zahlásenia domáceho gooooooooolu. Fanúšikov vyzval, aby sa spolu s ním podieľali na 
zahlásení priebežného stavu, samozrejme vždy s nulou pri skóre súpera. Mira Šatana 
pri nastupovaní na ľad vždy oslovil „pán“. Otec Stanislav, ako ho prezývali fanúšikovia, 
sa na niekoľko rokov stal dôstojným nástupcom Ferka Štamberského.

AJ HLÁSENIE MÁ PRAVIDLÁ
S príchodom Kontinentálnej hokejovej ligy sa do pozície hlásateľa na Slovane dostal 
Miroslav Čief. 

„Do Bratislavy som prišiel pred desaťročiami ako vysokoškolák. Zopárkrát sme 
zašli aj na hokej a už vtedy som pána Štamberského vnímal. Poznali ho generácie 
fanúšikov. Bola pre mňa česť, že som po ňom mohol prevziať štafetu,“ vysvetľoval 
v minulosti v rozhovore Mirec. 

Po štyroch sezónach sa na chvíľu zo štadióna odmlčal, ale na svoju stoličku sa vrátil s 
príchodom Kontinentálnej hokejovej ligy do Bratislavy.

Pozícia hlásateľa nie je jednoduchá. Okrem komunikácie s publikom musí poznať 
aj pravidlá ľadového hokeja. Rovnako ako ďalší ľudia v boxe časomeračov, aj Miro 
Čief musel prejsť skúškami zo strany Slovenského zväzu ľadového hokeja. Až po 
nich si mohol aj oficiálne sadnúť za mikrofón. „Aj hlásenia majú svoje pravidlá a 
postupnosti. Musíme ich dodržiavať, nemôžeme si nič vymýšľať,“ dodal. 

Z boxu časomeračov videl a odhlásil viacero dôležitých zápasov - v KHL i slovenskej 
extralige. Pred každým zápasom si zvykne predovšetkým dôkladne preštudovať 
súpisky, aby sa nepomýlil pri výslovnosti mien hráčov. Ak si pri niektorom hráčovi nie 
je istý, prekonzultuje to s kompetentnými. „Hokej je buď dobrý alebo zlý. Divácky 
príťažlivý alebo nudný. Je jedno, či ho ponúkajú hviezdy NHL, KHL alebo tie z našej 
extraligy,“ zakončil.

MY SME SLOVAN: 
STO PRÍBEHOV O NAJZNÁMEJŠOM 
SLOVENSKOM HOKEJOVOM KLUBE
Knihu si môžete objednať na: 
fanshop.hcslovan.sk 
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IT is the way UP

Keď Slovan v máji oznámil podpis kontraktu s tridsaťročným kanadským stredným 
útočníkom Brettom Findlayom, viacerí fanúšikovia zbystrili pozornosť. Rodák 
z provincie Ontario si urobil výborné meno v poprednom klube nadnárodnej ICE HL 
Bolzano Foxes, kde tri sezóny patril k najproduktívnejším hráčom „líšok“.

FINDLAYHO OHÚRILI 
BELASÍ FANÚŠIKOVIA



Keď Slovan v máji oznámil podpis kontraktu s tridsaťročným kanadským 
stredným útočníkom Brettom Findlayom, viacerí fanúšikovia zbystrili 
pozornosť. Rodák z provincie Ontario si urobil výborné meno v 
poprednom klube nadnárodnej ICE HL Bolzano Foxes, kde tri sezóny 
patril k najproduktívnejším hráčom „líšok“. Športový manažment 
Slovana ho videl na pozícii centra jedného z prvých dvoch útokov, ako aj 
v presilovkovej formácii. Tam v zásade odohral aj väčšinu z doterajších 
šestnástich zápasov, aj keď vzhľadom na rozpačitý štart Slovana do 
sezóny putoval zostavou na viacerých miestach.

Individuálne Brett zažíva solídny začiatok v Slovane. Na začiatku prvej 
asociačnej prestávky je tretím najproduktívnejším hráčom mužstva s 
12 bodmi a najlepším nahrávačom s 8 prihrávkami.

,,Som samozrejme rád za individuálny začiatok sezóny, ale to nie je tak 
dôležité ako tímová pozícia a naše spoločné víťazstvá. Úprimne, každý 
z nás by chcel byť na vyšších priečkach,” povedal nám bývalý hráč 
Bolzana a neskôr Feherváru, ktorý v Slovane nosí na drese číslo 19.

Podľa Findlayho však aj atmosféra v kabíne nasvedčuje tomu, že 
mužstvo čaká postupný rast v tabuľke.

,,V kabíne je skvelá partia chlapcov, navyše podmienky pre tréning sú tu 
naozaj veľmi dobré. Všetko má svoj čas a ja verím, že lepšie výsledky 
čoskoro prídu.” 

Brett Findlay ako každý hokejista túži po tímovom úspechu. Doteraz 
si ho v kariére užil iba jeden krát, a to na naozaj exotickom mieste – 
chladnej Aljaške. Pred desiatimi rokmi bol súčasťou tímu Alaska Aces, 

P R E D S TA V U J E M E  J E D N U  Z  P R E D S E Z Ó N N Y C H  A K V I Z Í C I Í ,  O D  K T O R E J  S A  V E Ľ A  O Č A K Á V A

 

FINDLAYHO OHÚRILI 
BELASÍ FANÚŠIKOVIA
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ktorý šokoval celú East Coast Hockey League a získal Kelly Cup, tretiu 
najcennejšiu tímovú trofej v zámorí. Brett k tomu prispel výrazným 
spôsobom, v základnej časti mal 54 bodov v 69 zápasoch (z toho 25 za 
Aces), v samotnom playoff pridal 11 bodov v 19 zápasoch.

Tento úspech mu otvoril dvere k posunu vyššie a nasledujúce tri 
sezóny strávil ako kmeňový hráč tradičného účastníka druhej najvyššej 
profesionálnej ligy AHL Toronto Marlies. Zároveň to preňho znamenalo 
návrat bližšieho k domovu, je totiž rodákom z Ontaria a odmalička fandil 
ikonickým Maple Leafs. Celkom odohral v AHL 144 zápasov, v ktorých 
si pripísal 73 bodov (0,52 bodov na zápas). V ECHL bol ešte o čosi 
úspešnejší, v 201 zápasoch zaznamenal 169 bodov (0,84 bodov na 
zápas).

V lete 2018 sa Findlay po prvý raz sťahoval za more. Rozhodol sa pre 
pokračovanie svojej hokejovej kariéry v Európe, keďže v zámorí bol 
voľným hráčom a zároveň podľa pravidiel súťaže už patril medz tzv. 
"veteránov", čiže starších hráčov.

Napriek tomu, že Európa bola pre neho z hľadiska života, ale aj hokeja 
veľkou neznámou, “starý kontinent” ho očaril.

,,Musím priznať, že predtým, ako som prichádzal do Európy, tak som o 
nej príliš veľa nevedel. Prekvapilo ma však, aké dobré jedlo tu máte. Keď 
som hral v Taliansku, tak som sa zamiloval do ich kuchyne. Vyskúšal 
som už aj pár slovenských jedál. Samozrejme nemôžem opomenúť 
ani históriu. V centre mesta je z budov cítiť bohaté dejiny, ktoré sú 
neoddeliteľnou súčasťou Bratislavy.”

V centre Bratislavy rád trávi aj svoj voľný čas, aj keď ho v rozbehnutej 
sezóne nie je veľa.

„Ak máme voľno, tak som ho rád trávil s bývalým spoluhráčom Zachom 
O´Brienom, či s Chrisom Brownom. Občas si zájdem ‘k susedom’ na 
futbal na Tehelné pole. Veľmi rád trávim čas v centre Bratislavy, ako 
som povedal, je tam pekne.” 

Findlayho uchvátila atmosféra na futbalových zápasoch Slovana v 
európskych súťažiach a verí, že rovnakú atmosféru ešte zažije v tejto 
sezóne aj v aréne Zimného štadióna Ondreja Nepelu. Fanúšikovia 
dodávajú tímu potrebnú energiu, najmä v zložitých pasážach zápasu.

,,Fanúšikovia na Slovensku sú veľmi vášniví. Musím pochváliť našich 
fanúšikov, na Slovane je najlepšia atmosféra, pred akou som kedy hral. 
Samozrejme, chápem, že fanúšikovia sú smutní, keď sa prehráva. Ak 
však vyhráme, je to niečo neskutočné. Vždy si užívam atmosféru, ktorú 
nám pripravia a samozrejme aj víťaznú ďakovačku. Energia a láska, ktorú 
nám dávajú, nás posúva vpred,” odkazuje s úsmevom na tvári Brett 
Findlay, ktorý verí, že v tejto sezóne mužstvo pripraví svojim fanúšikom 
ešte veľa dôvodov na radosť.

Aká je Tvoja najstaršia spomienka na hokej? 
Spomínam si, keď som mal tri roky, tak som sa korčuľoval s mojou mamou a 
dedkom okolo klziska.

Kto Ťa priviedol k hokeju? 
Moja mamina, ona je trénerka power skatingu.

Aký je alebo bol Tvoj hokejový vzor? 
Keď som vyrastal, tak to bol Steve Yzerman.

Ktorému hokejovému klubu si držal palce ako malý chlapec? 
Toronto Maple Leafs.

Kto je Tvojím najlepším priateľom spomedzi hokejistov? 
Denver Manderson. Z Európy je to Tim Campbell, s ním som hrával v Bolzane.

Na ktorý svoj gól si najradšej spomínaš? 
Bol to gól, keď som ešte hrával za Stockton Heat. V ten večer sa po prvom 
góle hádzali plyšové medvede a iné hračky na ľad. No a hádajte, kto ho strelil? 
Bol to krásny moment, keď ich fanúšikovia začali hádzať na plochu.

Koho považuješ za najlepšieho hokejistu, proti ktorému si doteraz hral? 
Roope Hintz, teraz hráva momentálne NHL za Dallas Stars a posledné sezóny 
mal veľmi vydarené.

Ktorý zápas v Tvojej kariére Ti zatiaľ najviac utkvel v pamäti? 
Bolo to práve v Bratislave. Hrali sme s Bolzanom prvé kolo play-off 
nadnárodnej ICE HL proti Bratislava Capitals. Tuším, že to bol zápas číslo 3. 
Strelil som v ňom víťazný gól v predĺžení na 2:1.

Aký šport mimo hokeja sleduješ? 
Sledujem americký futbal a aj ten normálny. Z futbalových klubov mám rád 
Barcelonu, ale priznám sa, predtým som futbal veľmi nesledoval.

V ktorom meste a/alebo aréne sa Ti doteraz najlepšie hralo? 
V Toronte, tam kde hráva Maple Leafs. Aréna tam má kapacitu 18 tisíc divákov.

BRETT
FINDLAY 19
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KEBY BOLO 
KEBY S...
PATRIKOM MASNICOM
Ú T O Č N Í K  # 3 2

KEBY SOM NEBOL HOKEJISTA, ŽIVIL BY SOM SA AKO...  
TENISTA. URČITE BY TO BOLO NIEČO Z OBLASTI ŠPORTU.

KEBY SOM BOL TRÉNEROM, VO SVOJOM TÍME BY SOM URČITE MAL... 
ŽIGMUNDA PÁLFFYHO.

KEBY SOM MAL TROCHU VIAC ČASU, CHCEL BY SOM SA NAUČIŤ...... 
VYUŽIŤ SVOJ VOĽNÝ ČAS NAPLNO A NAUČIŤ SA NEJAKÉ BOJOVÉ 
UMENIE.

KEBY SOM MOHOL V ŽIVOTE JESŤ IBA JEDNO 
JEDINÉ JEDLO, BOLO BY TO... 
SEGEDÍNSKY GULÁŠ.

KEBY SOM VYHRAL V LOTÉRII 100 MILIÓNOV EUR, 
KÚPIL BY SOM SI... 
HOKEJOVÝ ALEBO FUTBALOVÝ KLUB.

KEBY SOM SA MOHOL VRÁTIŤ DO ŠKOLY, 
ZLEPŠIL BY SOM SI ZNÁMKY Z... 
ŠKOLU STÁLE EŠTE ABSOLVUJEM, TAKŽE URČITE Z CUDZÍCH 
JAZYKOV.

KEBY SOM SI VO FILME MOHOL ZAHRAŤ 
SO SLÁVNOU HEREČKOU, BOLA BY TO... 
JEDNOZNAČNE JENNIFER ANISTON.

KEBY SOM MOHOL VRÁTIŤ ČAS, ZMENIL BY SOM...  
NIEKTORÉ VECI URČITE, ALE VŠETKO SA DEJE TAK, 
AKO MÁ BYŤ.

KEBY SOM MAL MOŽNOSŤ CESTOVAŤ ČASOM, 
DO BUDÚCNOSTI A ZISTIŤ, ČO NÁS BUDE ČAKAŤ. 
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S P O LU  SME  SLOVAN  -  #VERN ISLOVANU

MÔJ SLOVAN
MENO: TIBOR STARŠICH

VEK: 65 ROKOV

BYDLISKO: BRATISLAVA

POVOLANIE: MAJITEĽ BUFETU „CECO“

NA SLOVANE OD: 1973



PRVÝ ZÁPAS SLOVANA, KTORÝ SI PAMÄTÁTE A NA KTOROM STE 
BOLI?

Na presný deň a zápas si už nepamätám. Na hokejový Slovan som začal chodiť s partiou 
kamarátov – futbalistov. Hrávali sme vtedy za Petržalku. Rodičia ma k tomu neviedli, 
ale s kamarátmi sme chodili na hokej pravidelne. Prešli sme pešo cez Starý most, stred 
mesta, až na zimný štadión.

NA KTORÝ ZÁPAS SI NAJRADŠEJ SPOMÍNATE?

V mladosti som najviac prežíval federálne derby zápasy, keď na Slovan prišla Dukla 
Jihlava alebo Sparta Praha. To boli pre nás vtedy najlepšie zápasy. Za Jihlavu hrávali aj 
viacerí Slovanisti alebo slovenskí hráči, ktorí tam narukovali na vojnu, tak sme drukovali 
aj im.

MÁTE NEJAKÚ RUTINU ALEBO ZVYK PRED ZÁPASOM?

Mojou rutinou je to isté oblečenie. Dá sa povedať, že som ho nedal zo seba už trinásť 
rokov. Mám doma okolo 20 až 30 slovanistických mikín, žiadnu inú. K tomu treba pridať 
polokošele, tričká, šiltovky. Jednoducho, musím byť oblečený celý v Slovane. Ďalším 
zvykom je klobáska a pivo pred zápasom. V súčasnosti samozrejme u seba v bufete, 
ale aj predtým už od mladosti som tento zvyk neporušil. 

KAM NAJĎALEJ STE CESTOVALI ZA SLOVANOM?

Zrejme do Košíc a v zahraničí do Budapešti na zápasy s MAC, keď hrali v slovenskej 
extralige.

MÁTE NEJAKÝ KLUBOVÝ SUVENÍR, KTORÝ SI CENÍTE NAJVIAC?

Najcennejšou je určite karikatúra Dušana Pašeka, ktorú mi ešte počas jeho kariéry 
darovala jeho manželka. Žiaľ, autora tej kresby nepoznám. Mám aj Cecov originálny 
dres. Zároveň si veľmi cením, že súhlas pomenovať náš bufet na štadióne po Cecovi mi 
dala osobne Dušanova mamička, pani Irma. 

ČO SI ZVYČAJNE OBLEČIETE NA ZÁPAS SLOVANA?

Ako som spomenul, na zápasy chodím celý v slovanistickom oblečení. Mám mikiny, 
trička, šiltovky, z každého okolo 30 kusov, niektoré už majú pekných pár rokov. Dá sa 
povedať, že z každého obdobia mám nejaký klubový kúsok oblečenia.

KTORÉ ČÍSLO BY STE NOSILI NA SVOJOM DRESE SLOVANA?

Obľúbeným číslom je trojka, ale s hokejom nemá nič spoločné. S týmto číslom som 
hrával v Petržalke stopéra. Nosili ho aj moja dcéra, ktorá hrávala hádzanú, a syn 
futbalista.

KTO JE VÁŠ NAJOBĽÚBENEJŠÍ HRÁČ SLOVANA VŠETKÝCH ČIAS?

U mňa je to jasné. Dušan „Ceco“ Pašek a Daro Rusnák. Éru osemdesiatych rokov, aj 
keď z hľadiska histórie klubu nebola najúspešnejšia, som prežíval najintenzívnejšie. 
Väčšinou bol plný zimák, aj keď sme nemali vstupenku, nejako sme sa dostali s 
kamarátmi dnu. Jednou bránou nás vyhodili, druhou sme sa vrátili. Hoci aj na miesta za 
legendárnymi stĺpmi. Hlavne, že sme boli pritom.

S KÝM ZO SÚČASNÝCH ALEBO BÝVALÝCH HRÁČOV SLOVANA STE 
SA STRETLI OSOBNE?

To by bol dlhý zoznam. V poslednom období sa často stretávam s Mirom Šatanom. 
Pred niekoľkými dňami – na Halloween – som sa stretol prakticky so všetkými hráčmi 
súčasného kádra. Poznám sa aj so zámorskými legionármi. Viacerí hráči ma v bufete 

navštevujú pravidelne, iní prídu raz za týždeň alebo za mesiac. Častými hosťami sú 
kapitán Sersen, chodievali aj Matoušek, Zigo, Bačik, Harris. So súčasnými hráčmi si 
vzťah tvoríme iba postupne. Zatiaľ sa žiaľ príliš nevyhrávalo, takže aj ich návštevy po 
zápase sú z pochopiteľných dôvodov zriedkavejšie.

S KTORÝM HRÁČOM AKTUÁLNEJ SÚPISKY SLOVANA BY STE SI 
ZAŠLI NA PIVO/VEČERU?

Nechcem nikoho uraziť, išiel by som úplne s každým, ale veľkou cťou by pre mňa bolo 
ísť s Miškom Sersenom. To je žijúca legenda Slovana. Ale dobrý vzťah mám s každým, 
hotdog by som si dal s ktorýmkoľvek hráčom Modrých krídiel, juniorky, či dorastu.

KTORÝ BOL NAJKRAJŠÍ ALEBO NAJPAMÄTNEJŠÍ GÓL SLOVANA, 
AKÝ STE VIDELI NAŽIVO NA ŠTADIÓNE?

Vybral by som gól Libora Hudáčka z predĺženia siedmeho zápasu finále play off proti 
Košiciam v roku 2012. To bol pamätný a zároveň rozhodujúci gól, priniesol nám 
majstrovský titul.

KEBY STE MOHLI VYMAZAŤ Z HISTÓRIE SLOVANA JEDEN MOMENT 
ALEBO JEDEN ZÁPAS, KTORÝ BY TO BOL?

Štvrťfinálová prehra v Michalovciach na jar tohto roku. To sa nemalo stať. V KHL sme 
viackrát prehrali vysokým rozdielom, ale bolo super, že sme sa v nej dokázali udržať 
tak dlho, aj napriek existenčným problémom. S vypadnutím v Michalovciach však nikto 
nerátal. Sezóna skončila príliš rýchlo, dá sa povedať, že ma to aj ekonomicky dosť 
poškodilo.
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„Plzeň som si vybral, pretože tam majú kvalitného trénera brankárov. 
Rovnako tak tomu bolo aj na Slovane. Jeho rukami prešlo už pár 
brankárov, ktorí to dotiahli do NHL. Dúfam, že jedným z nich budem 
aj ja,“ osvetľuje pozadie jeho prestupu s odstupom času Samo Hlavaj.

V tíme pôsobí spoločne s mladým čekým talentom Dominikom Pavlátom 
(1999), ktorý je v Plzni už štvrtú sezónu. Bývalý brankár Slovana vo 
svojich prvých piatich zápasoch podal dobré výkony, avšak nepodarilo 
sa mu okúsiť chuť víťazstva a mal na svojom konte päť prehier. Na 
šiesty pokus to 22-ročnému gólmanovi konečne vyšlo a to vo veľkom 

štýle. Jeho tím na domácej pôde privítal Hradec Králové a aj keď hostia 
mali celozápasovú prevahu a domácich prestrieľali pomerom 47:15, 
mladý Martinčan zneškodnil 45 pokusov súpera, mal zásadný podiel 
na víťazstve 3:2 a vyhlásili ho za najlepšieho hráča zápasu.

Počas zápasu chcel využiť aj svoju prefíkanosť a prerušiť tlak 
hosťujucého mužstva. Počas oslabenia svojho tímu sa snažil 
nenápadne zhodiť svoju prilbu z hlavy, ale rozhodca to posúdil ako 
priestupok proti pravidlám a udelil mu dve minúty.

SLOVANISTI VO SVETE - SAMUEL HLAVAJ

Už pred koncom minulej sezóny bolo zrejmé, že mladý brankár 
Slovana svojimi výkonmi upútal hokejový svet a jeho kroky povedú 
do niektorej z najlepších európskych líg. Odchovanec martinského 
hokeja a bývalý hráč HC SLOVAN Bratislava sa nakoniec dohodol 
s českým klubom HC Plzeň. 

NAJRADŠEJ SPOMÍNAM 
NA SPOLUHRÁČOV 
V SLOVANE

POWER PLAY - OFICIÁLNY KLUBOVÝ MAGAZÍN



„Ich hráč cezo mňa prepadol a potom mi nejako spadla prilba 
(smiech). Nestretol som sa ešte s takým vylúčením. Na konci zápasu 
som sa už len tomu zasmial, aké to bolo komické.“

Pri príležitosti Nemeckého pohára sa ocitol istý čas doma na 
Slovensku a tak mohol svoje pôsobenie v Plzni priblížiť aj čitateľom 
slovanistického magazínu. 

„Život v Plzni sa mi veľmi páči. Nie je to veľké mesto, ale zase ani 
malé. Voľný čas trávim väčšinou v meste na dobrej káve, alebo 
naopak regenerujem na byte a zahrám si nejaké dobré videohry na 
odreagovanie.“

Samuel nezabudol ani na dvojročné pôsobenie v Slovane a bývanie v 
hlavnom meste. 

„V Bratislave som mal veľa obľúbených miest, ale spomínam si 
najradšej na Staré Mesto a posedenia so spoluhráčmi. Tak by som 
to aj zhrnul, najradšej spomínam na spoluhráčov zo Slovana. Stále 
som s niektorými v kontakte. S niektorými som sa stretol aj teraz v 
reprezentácii. Napríklad taký Aďko Golian, s ním si často píšeme .“ 

V českej najvyššej súťaži sa na ľade stretáva aj s bývalými 
spoluhráčmi. Pred pár týždňami narazili na seba tímy HC Plzeň a Motor 
České Budejovice. V drese ich súpera nastúpil miláčik slovanistických 
tribún Brant Harris, ktorý sa v zápase proti Samovi dokázal aj presadiť. 

„Pred zápasom sme prehodili pár slov, ako sa mu páči v Budějoviciach 
a prebrali sme aj  pár vecí ohľadom hokeja a života. Veľmi rád som 
sa s ním opäť stretol.“  

Rozdiely medzi českou a slovenskou najvyššou súťažou si všimol už v 
prvých zápasoch u našich západných susedov. 

„V Čechách sa hrá rýchlejší hokej s dôrazom na presnosť. Taktiež sa 
oveľa viac bráni ako v našej extralige.“ 

Na Nemeckom pohári ukázal mladý brankár svoju šikovnosť a opäť 
podržal národný tím, keď na turnaji vychytal pre Slovensko dve 
víťazstvá. 

„Svoj výkon na turnaji hodnotím pozitívne, boli so mnou spokojní aj 
tréneri. Tímový výkon bol tiež dobrý, škoda toho zápasu s Dánskom, 
ktorý nám nevyšiel podľa predstáv.“ 

Okrem výborného výkonu na Nemeckom pohári sa Samo ukázal 
hokejovému svetu na tohtoročných majstrovstvách sveta. Čas v 
bránke si medzi sebou rozdelili Stanislav Škorvánek a ‘’náš’‘ Samuel 
Hlavaj. Samo si svoj debut na vrcholnom podujatí odkrútil vo veľkom 
štýle, keď ho tréneri postavili medzi tri žrde proti favorizovanej 
Kanade. Neskorší majstri sveta na neho vyslali dokopy 43 striel, z 
ktorých len jedna skončila za jeho chrbtom. Nečudo, že si po stretnutí 
prevzal cenu pre najlepšieho hráča zápasu na slovenskej strane. 

„Celé majstrovstvá boli pre mňa môj najkrajší hokejový zážitok,“ 
jednou vetou zhodnotil najväčší hokejový turnaj roka.

Jeho hokejovým vzorom je stále brankár Tampa Bay Lightning Andrej 
Vasilevskij, pre ktorého má jasný odkaz. „Vidíme sa na modrej v NHL.“ 

A na záver už len pripojil odkaz pre fanúšikov Slovana.

„Aby stále podporovali chalanov a nie len keď sa darí, ale aj v tých 
ťažších časoch. Aby chodili na zimáky fandiť, lebo tam je ich viac 
počuť, ako keď fandia z domu.“ 
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F O T O  S I TA / M A R E K  L U K Á Č

NAJBLIŽŠIE DOMÁCE ZÁPASY HC SLOVAN BRATISLAVA

NEDEĽA, 26. NOVEMBER 2023 / 15:00 

HC MIKRON NOVÉ ZÁMKY
PIATOK, 8. DECEMBER 2023 / 18:30 

HKM ZVOLEN
STREDA, 20. DECEMBER 2023 / 18:00 

HK NITRA
UTOROK, 26. DECEMBER 2023 / 16:00 

HC MIKRON NOVÉ ZÁMKY
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IGOR RATAJ (*03.11.1973, 50 rokov)
Útočník, odchovanec popradského hokeja. V Slovane odohral 5 sezón (1998-

2003) a získal tri majstrovské tituly.

FRANTIŠEK DIBARBORA (*19.11.1916 – + 4.9.1987)
Útočník, odchovanec popradského hokeja. V Slovane odohral 5 sezón (1998-

2003) a získal tri majstrovské tituly.

KAROL RUSZNYÁK (*26.11.1967, 56 rokov)

Bývalý výborný útočník, konštruktívny center. V Slovane odohral 10 sezón, 

získal titul v roku 1998. Pôsobil tiež v Nemecku a Maďarsku (4 tituly).

MARIÁN HORVÁTH (*28.11.1965, 58 rokov)

Bývalý útočník, odchovanec Spišskej Novej Vsi. V Slovane pôsobil v 80-tych 

rokoch, odohral 7 sezón a v tej poslednej sa tešil z titulu (1998).

ĽUBOMÍR HURTAJ (*28.11.1975, 48 rokov)

Topoľčiansky rodák hrával v Slovane od roku 2001, získal dva tituly, ten druhý 

v sezóne 2006/07 ako kapitán mužstva. Má striebro z MS 2000. Hrával aj v 

Česku, Švajčiarsku, Fínsku a Nemecku.

FRANTIŠEK GREGOR (*8.12.1938 - +10.3.2013)

Československý obranca, v lige odohral 480 zápasov, okrem vojenčiny v 

Jihlave všetky za Slovan. Má striebro zo ZOH (1964) a striebro a bronz z MS 

(1961, 1963).

JINDŘICH REITMAYER (*8.12.1924 – +19.1.1993)

Rodák z Prahy hrával v ŠK Bratislava 1944-1951, nastúpil aj za reprezentáciu 

Československa. Kariéru ukončil ako 41-ročný v Starom Smokovci.

ALFRÉD BOLLARDT (*8.12.1916 - +6.2.2015)

Dlhé roky jeden z najstarších žijúcich Slovanistov. Hokej hrával 22 rokov, 

bol jedným z najlepších obrancov svojej doby, spolu s dvojičkou Rudolfom 

Horským.

JOZEF BUKOVINSKÝ (*8.12.1949, 74 rokov)

Legendárny obranca, prezývaný „Čočkin“, strávil v Slovane 14 sezón, počas 

ktorých odohral 525 ligových zápasov. V majstrovskej sezóne 1978/79 bol 

v obrane s Ľubomírom Ujvárym za bratmi Šťastnými. Z MS 1979 má striebro.

SLOVAN 
BLAHOŽELÁ 
A SPOMÍNA

KAROL FAKO
(* 24.11.1931 - + 21.2.2020)

Jedna z najväčších osobností Slovana, prezývaný aj „Frmol“, odohral 
14 ligových sezón, 311 zápasov a dal 121 gólov. Má bronz z MS 1959.

DÁRIUS RUSNÁK
(*02.12.1959, 64 rokov)
Člen siene slávy Slovana aj slovenského hokeja (2009), 
prvý Slovák, ktorý ako kapitán získal titul majstrov 
sveta (1985). V Slovane pôsobil 1977-1989, podieľal sa 
aj na federálnom titule (1979).
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Oficiálny názov: HC SLOVAN Bratislava

Rok založenia: 1921

Prezývka: Belasí

Domovská aréna: Zimný štadión Ondreja Nepelu 
 (1940, po rekonštrukcii 2011), 
 10 055 divákov

Klubové farby: tmavomodrá, biela, červená

B mužstvo: Modré krídla Slovan (Tipos SHL)

Mládež: HC SLOVAN Bratislava – mládež, o.z.

Maskot: orol Harvy

Roztlieskavačky: Angels Cheerleaders

Fanshop: fanshop.hcslovan.sk

Web: www.hcslovan.sk

Kontakt: tickets@hcslovan.sk

Prezident klubu: Rudolf Hrubý

Športový riaditeľ: Rostislav Dočekal

Hlavný tréner: Vladimír Růžička

Kapitán A mužstva: Michal Sersen

Najviac bodov: Richard Kapuš (564)

Najviac gólov: Václav Nedomanský (370)

Najviac prihrávok: Richard Kapuš (346)

Najviac zápasov: Michal Sersen (774)

Majster Československa: 1x (1979)

Majster Slovenska: 9x (1998, 2000, 2002, 2003, 2005, 2007, 2008, 2012, 2022)

Víťaz IIHF Continental Cup: 1x (2004)

Víťaz Spengler Cup: 3x (1972, 1973, 1974)

Sieň slávy: 2x Hockey Hall of Fame Toronto (Peter Šťastný, Václav Nedomanský)

 6x IIHF Hall of Fame(Václav Nedomanský, Vladimír Dzurilla, Jozef Golonka,  
 Ján Starší, Peter Šťastný, Miroslav Šatan) 

 18x Sieň slávy slovenského hokeja 

SLOVAN V KOCKE

Sledujte HC SLOVAN na sociálnych sieťach

HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HCSLOVANBA


